
Generalforsamling	21.	maj	2018	–	referat

Inden	starten	på	gen.fors.	orienterede	Rasmus	Mogensen	fra	Stofa	om	Stofas	6lbud	om	installa6on	af
fibernet	i	vores	område.	Der	var	meget	stort	fremmøde	og	dermed	meget	stor	interesse	for	6lbuddet,	der
6dl.	er	orienteret	om	på	vores	hjemmeside.	Vurderingen	på	mødet	var,	at	det	er	et	rig6g	godt	6lbud,	som
kræver	40	%’s	6lslutning	med	6lmeldingsfrist	d.	1.	juni.	Der	kom	rig6g	mange	6lmeldinger	på	mødet!

Generalforsamlingen:

1.	Valg	af	dirigent

Henning	Dochweiler	blev	valgt

2.	Bestyrelsens	beretning	v/formand	Peter	Møller

Siden	sidste	generalforsamling	er	vores	medlemstal	151.

Medlemmerne	er	al;d	velkomne	;l	at	henvende	sig	;l	bestyrelsen,	hvis	der	opstår	udfordringer	af	forskellig
art,	så	skal	vi	forsøge	at	hjælpe	med	vejledning	og	oplysning	om,	hvor	man	kan	henvende	sig	i	givne
situa;oner.

Bestyrelsen	kons;tuerede	sig	eFer	sidste	generalforsamling	således:	formand	Peter	Møller,	næsIormand
og	hjemmesidevedligeholder	Bodil	Mark,	vejudvalg	Pouli	Madsen,	sekretær	Lene	Frost	og	suppleant	Karin
Borup.		Kassererposten	har	været	ubesat,	hvorfor	formanden	midler;digt	har	varetaget	deMe	hverv.

Beretningen	tog	derudover	udgangspunkt	i	de	aNoldte	bestyrelsesmøder,	hvor	emnerne	har	været:

- Beskæring	af	beplantning	langs	vejene	–	på	visse	matrikler	er	der	fortsat	udfordringer	med	at
overholde	Jammerbugt	kommunes	reglement	om	beskæring	af	buske	m.v.	således	at	bl.a.
skraldebiler,	brandbiler	m.v.	kan	komme	frem!	Reglementet	er	lagt	ud	på	foreningens	hjemmeside.

- Vedligeholdelse	af	vejene	–	bestyrelsen	kan	konstatere,	at	vejene	er	i	rimelig	god	stand	eFer	at
entreprenøren	anvender	mere	solid	belægning.	Bortset	herfra	er	der	problemer	på	den	nederste
del	af	Dagmarvej,	hvilket	bl.a.	skyldes,	at	entreprenørens	maskiner	ikke	kan	komme	frem	på	grund
af	mgl.	beskæring	af	træer/buske.	De	enkelte	grundejere	er	orienteret	herom.

- Medlemmer	El	bestyrelsen	–		i	bestyrelsen	er	vi	kommet	med	kraFige	opfordringer	;l	at
medlemmer	s;ller	op	;l	bestyrelsen,	idet	en	post	er	ledig.	

- Formandsmøde	med	sommerhusgrundejerforeninger	i	Jammerbugt	kommune	d.	9.	maj	2018		–
emnerne	på	deMe	års	møde	var	Brand	og	Beredskab	med	gode	anbefalinger	;l	at	forebygge	brand,
Ren	Strand	og	Klit,	Naturen	i	Sommerhusområderne,	Turismeprojekt	Blokhus-Løkken	og	ny
procedure	for	Lokalplaner.	Referatet	fra	mødet	vil	blive	vedlagt	deMe	referat	som	bilag.

Henvendelse	fra	medlemmer

Bestyrelsen	har	fået	en	4-5		henv.	fra	medlemmer	om	bl.a.	vejudvalget,	ejerskiFer,	fibernet	og
’heldigvis’	kun	en	henv.	om	indbrud	i	et	udhus.



KonEngentopkrævning/Medlemslisten

Opkrævning	af	kon;ngent	sker	hvert	andet	år	og	der	er	i	marts	udsendt	opkrævning	;l	151
grundejere.	Pr.	1.4.	har	80	medlemmer	indbetalt	–	og	der	er	udsendt	rykkere	i	april	md.	

Derudover	er	der	lagt	en	kuvert	med	en	venlig	reminder	i	nogle	postkasser	her	i	de	sidste	par	dage.

I	den	forbindelse	er	det	ikke	helt	nemt	at	ájourføre	medlemslisten,	idet	bestyrelsen	ikke	al;d
orienteres	om	fra-	og	;lflytninger,	ændring	af	emailadresser	etc.	Vi	forsøger	på	bedste	vis	at
opdatere	listen	med	de	løbende	indmeldinger.

Beretningen	blev	hereFer	godkendt.

3.	Fremlæggelse	af	revideret	regnskab

Regnskabet	blev	gennemgået	og	vedtaget	uden	bemærkninger.

4.	Fastlæggelse	af	konEngent

Kon;ngent	forblev	uændret	–	kr.	75	årligt

5.	Indkomne	forslag

Bestyrelsen	har	;dligere	modtaget	forslag	fra	medlem	om,	at	vi	tog	;lbuddet	om	Stofas	fibernet	op
på	gen.fors.

6.	Valg	El	bestyrelsen

Bodil	Mark	og	Pauli	Madsen	var	på	valg.	Begge	modtog	genvalg.

Derudover	har	bestyrelsen	modtaget	en	frisk	henvendelse	fra	Peter	Erik	Jensen,	der	i	eFeråret
købte	Alvildavej	11.	Peter	Erik,	der	var	forhindret	i	at	deltage	i	gen.fors.	er	meget	villig	;l	at	deltage
i	bestyrelsesarbejdet	–	og	i	bestyrelsen	havde	vi	samtykke	;l	at	foreslå	hans	kandidatur!	Peter	Erik
Jensen		blev	valgt	med	applaus….	Og	i	bestyrelsen	glæder	vi	os	;l	at	byde	Peter	Erik	velkommen!

7.	Valg	af	to	revisorer

Lars	Stenholt	og	Henrik	Tillebeck	blev	genvalgt.

8.	Evt	 	.		

- Der	blev	s;llet	spm.	;l	vejudvalgets	foreslåede	bump	ved	Alvildavej	1	og	2	samt	Alexandravej	3	og	4
-	og	vejudvalgets	ønske	om	opsætning	af	skilte	med	40	km’s	has;ghedsbegrænsning.	

Lene	Frost	–	referent

Bilag:

1. Referat	fra	Formandsmøde	med	Sommerhusgrundejerforeninger	aNoldt	den	9.	maj	2018

2. Regnskab	for	1.4.2017-31.03.2018


